
معاون کل وزارت بهداشت در تشریح وضعیت کرونا در کشور، با 
بیان اینکه وضعیت اصلا خوب نیست، در عین حال تهران را منبع 
بستریها  که  زمانی  تا  گفت:  و  خواند  کشور  کل  در  کرونا  پخش 

کاهش نیابد، مرگ ۲۰۰تایی مهمان ماست.
دکتر ایرج حریرچی درباره آخرین وضعیت کرونا در کشور، با بیان 
اینکه اوضاع اصلا خوب نیست، به طوری که در استان خراسان 
رضوی افزایش ابتلای ۳۰۰ درصدی داشته ایم، گفت: بر همین 
اساس هم با نظر وزیر بهداشت چند نفر از معاونان و مدیرکل های 

وزارت بهداشت به این استان سفر داشتند.
عمل  خوبی  به  هم  استان  پزشکی  علوم  دانشگاه  حال  عین  در   
می کنند، اما با این حال شرایط در این استان بغرنج است. تقریبا 
نیستند،  استان ها که قرمز  دارد، برخی  کل کشور وضعیت قرمز 
و در حال  قرمز  بنابراین وضعیت  دارند.  نفر جمعیت  میلیون  یک 

هشدار است.
معاون کل وزارت بهداشت ادامه داد: در اسفند و فروردین میزان 
را  روند کاهشی  اما سپس  زیاد شد،  بسیار  در کل کشور  بستری 
که  طوری  به  دارد.  افزایشی  روندی  مجددا  اکنون  و  کرد  حفظ 
میزان بستری ما از هر ۱۰۰ هزار نفر جمعیت حدود ۵ نفر است و 
روزانه تقریبا ۴۰۰۰ نفر فرد مشکوک و یا کرونا مثبت را بستری 
می کنیم تا زمانیکه ابتلا و بستری صعودی است، دو تا سه هفته 
پنج  زیرا  یابد.  می  افزایش  نیز  بیماری  از  ناشی  های  مرگ  بعد 
فوت  شوند،  می  بستری  بیمارستان  در  که  افرادی  درصد   ۱۰ تا 

۲۰۰تایی  مرگ  نیابد،  کاهش  بستری  زمانیکه  تا  کرد.  خواهند 
مهمان ماست.

وی با بیان اینکه میزان مرگ های ما بسیار ناراحت کننده است، 
در  روزانه  مرگ  موارد  درصد   ۲۰ یعنی  مرگ،   ۲۰۰ روزی  گفت: 
کشور. بر این اساس اکنون از هر ۵ فوتی که در کشور اتفاق می 
افتد، یکی مربوط به کروناست. این واقعیت امروز ماست و تا زمانی 
نمی  نکنیم، حل  را رعایت  فاصله گذاری  و  بهداشتی  که مسائل 
شود. فکر نکنیم که کرونا برای همسایه است. ۷۰ درصد مردم ما 
یا چاق هستند یا اضافه وزن دارند و ۳۰ درصد لاغرند و یا وزن 
عادی  افراد   ... و  دارند  دیابت  درصد   ۱۴ بالغین  در  دارند.  نرمال 
که چاق هستند هم می توانند مبتلا شوند. چاقی یکی از ریسک 
فاکتورهای کروناست و ثابت شده که هر یک کیلوگرم  کاهش 

وزن، یک درصد احتمال ابتلا به کرونا را کاهش می دهد.
در  از ماسک  استفاده  درباره وضعیت  بهداشت  وزارت  معاون کل 
کشور، گفت: طبق ارزیابی هایی که از ۲۲ تا ۳۱ اردیبهشت ماه 
انجام شده است، در شاغلین ادارات و بانک ها ۸۵ درصد، مردم 
در وسایل نقلیه عمومی ۷۴ درصد و مردم در مراجعه به واحدهای 
صنفی ۶۷ درصد ماسک می زنند. البته میزان استفاده از ماسک 
در کشور از ۲۲ درصد به ۵۰ الی ۶۰ درصد افزایش یافته است، 
اما کافی نیست. باید توجه کرد که در سنگاپور ۹۲ درصد مردم ۵ 
ماه است که ماسک می زنند، در چین ۸۸ درصد و در ویتنام ۸۷ 
درصد از مردم ماسک می زنند. کشورهایی مانند فرانسه، ایتالیا و 

... بالای ۸۰ درصد مردم از ماسک استفاده می کنند. در عین حال 
طبق پروتکل ها ۹۵ درصد مردم هنگام خروج از خانه باید ماسک 
استفاده کنند و نیازی هم نیست که ماسک سه لایه و N۹۵ و... 

استفاده کنند، بلکه می توانند از ماسک خانگی استفاده کنند.
حریرچی درباره رفتن به سمت ایمنی جمعی در کشور، گفت: هیچ 
یا  جمعیتی  ایمنی  به  اینکه  بر  مبنی  سیاستی  و  توصیه  و  برنامه 

ایمنی گله ای برسیم، از طرف دولت وجود ندارد.
رفتند،  این سمت  به  که  هم  سوئد  و  انگلیس  مانند  کشورهایی   
قرن   ۱۵ تا   ۱۰ از  بیش  سرخک  و  آبله  با  ما  خوردند.  شکست 
درگیری داشتیم که از طریق ذرات هوایی منتقل می شدند و هیچ 
گاه برایشان ایمنی جمعی ایجاد نکردند تا زمانیکه واکسن برایشان 
ساخته شد. همچنین برای ایدز و مالاریا هم هنوز بشر موفق نشده 

که واکسن بسازد.

مالک  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزارت  ساختمان  و  مسکن  معاون 
یک هزار واحد مسکونی خالی که پیشتر اعلام شده بود، یک بانک 

خصوصی-دولتی است.
برای  راه و شهرسازی  وزارت  اقدامات  درباره  محمود محمودزاده 
زیادی  اقدامات  بازار مسکن گفت: در یک سال گذشته  مدیریت 
بار  فعالیت ها،  این  با  را  بخش  این  توانسته ایم  و  گرفته  صورت 

دیگر احیا کنیم.
مسکن  ودیعه  وام  فردی  اگر  که  پرسش  این  به  پاسخ  در  وی 
دریافت کند، از دریافت وام خرید مسکن از محل صندوق پس انداز 
مسکن یکم حذف می شود؟، اظهار داشت: این دو تسهیلات به هم 
ارتباطی ندارند و وامی که ثبت نام آن آغاز شد، برای مستأجران 
است؛ بنابراین اگر فردی این تسهیلات را دریافت کند، می تواند 

همچنان از صندوق پس انداز مسکن یکم نیز تسهیلات خرید یا 
ساخت مسکن دریافت کند.

معاون مسکن و ساختمان وزارت راه و شهرسازی افزود: وام ودیعه 
قرار می گیرد و  اختیار متقاضیان  به صورت یک ساله در  مسکن 
سپس به بانک بازگردانده می شود؛ بنابراین متقاضی از شمول خانه 
یا  تسهیلات خرید  درنتیجه می تواند  نمی شود؛  خارج  بودن،  اولی 

ساخت مسکن صندوق پس انداز مسکن یکم را هم دریافت کند.
وی در خصوص اینکه کدام دستگاه اجرایی است که هزار واحد 
مسکونی خالی احتکار کرده؟، گفت: برخی از همکاران ما از واژه 
نهاد نام برده بودند که شائبه ایجاد شده بود؛ مجموعه ای که هزار 
بانک های شبه  از  بازار عرضه نکرده، یکی  به  واحد خالی دارد و 

دولتی است.

محمودزاده ادامه داد: قرار است از هفته آتی طی مراسمی ارسال 
پیامک به مالکان واحدهای خالی را آغاز کنیم؛ منظور همکاران 
ما که در مصاحبه خود یک نهاد را مالک هزار واحد عنوان کرده 
بودند، بانک ها بوده اند و منظور از نهاد، مجموعه های غیر دولتی 
هستند. وی با رد این شائبه که برخی رسانه ها گمانه هایی مبنی بر 
اختصاص این واحدهای خالی به نهادهای حاکمیتی مطرح کرده 
بودند، گفت: یک بانک خصوصی-دولتی مالک این واحدها هستند.

که  پیامکی  اساس  بر  شد:  یادآور  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
آنها  از  ارسال می کنیم،  آینده  از هفته  مالکان واحدهای خالی  به 
می خواهیم تا اطلاعات مربوط به مالکیت این واحدها را ثبت کنند 
و بگویند که آیا ملک مذکور واگذار شده، یا خودشان در آن مستقر 

شده اند یا به بازار اجاره عرضه شده است.

اینکه  بر  تاکید  با  مجلس  بهداشت  کمیسیون  رئیسه  هیات  عضو 
مجلس یازدهم عزم خود را برای تسهیل ازدواج جوانان جزم کرده از 
۱۵ سال تعلل دستگاه ها در اجرای قانون تسهیل ازدواج انتقاد کرد و 

خواستار پاسخگویی آنها شد.
فاطمه محمدبیگی با انتقاد از تاخیر ۱۵ ساله دولت در اجرای قانون 
و  ماده  قانون که شامل سیزده  این  ازدواج جوانان، گفت:  تسهیل 
چهار تبصره است در سال ۸۴ تصویب شده اما متاسفانه دستگاه های 

مسئول به وظیفه خود در قبال اجرای آن عمل نکردند.
 ۱۲ اینکه  بیان  با  اسلامی  شورای  مجلس  زنان  فراکسیون  عضو 
میلیون جوان در سن ازدواج داریم، افزود: اگر این تعداد را با مجردها 
و افرادی که از سن ازدوج آنها گذشته است محاسبه کنیم نزدیک به 

۱۵ میلیون نفر در کشور در سن ازدواج قرار دارند.
وی با تاکید بر اینکه زمینه ازدواج جوانان باید تسهیل شود، ادامه 
داد: دستگاه هایی که در اجرای قانون تسهیل ازدواج اهمال کاری و 
کم کاری کردند و پرونده آنها در قوه قضائیه در حال پیگیری است 

باید پاسخگو باشند.

نماینده مردم قزوین، آبیک و البرز در مجلس یازدهم یادآور شد: بر 
اساس این قانون قرار بود صندوقی برای تسهیل ازدواج ایجاد که 
تامین مسکن  تامین و همچنین  ازدواج  از منابع آن وام های ویژه 
جوانان هم به شکل طرح ویژه در دولت ها طراحی شود اما متاسفانه 
هیچکدام از این موارد تحقق نیافت یا با ورود طرح های موازی به 

حاشیه رفتند.
راه اندازی  و  ایجاد  با  بود  قرار  مثال  عنوان  به  افزود:  محمدبیگی 
صندوق مهر امام رضا ) ع ( تسهیلات برای اجرای قانون تسهیل 
در حوزه  و  نیفتاد  اتفاق  مهم  این  در عمل  ازدواج هزینه شود که 
مسکن هم طرح مسکن مهر مطرح شد که قرار بود این طرح در 
اختیار اجرای قانون مذکور قرار گیرد اما متاسفانه این اقدام هم با 
مدیریت به موقع و مناسب مسئولان اجرایی همراه نشد و تمامی این 

موارد باعث شد زمینه اجرای قانون فراهم نشود.
شورای  مجلس  درمان  و  بهداشت  کمیسیون  رئیسه  هیات  عضو 
اسلامی ادامه داد: سازمان برنامه و بودجه موظف بود تامین مالی 
و اعتبار این قانون را مورد توجه قرار دهد اما این مهم هم محقق 

نشد؛ به طور قطع عزم و اراده مسئولان و میزان مسئولیت پذیری 
مسئولان ارشد اجرایی و برنامه ریز در اجرای قوانین بسیار مهم است 
با غرق شدن مسئولان در مشکلات  نباید  و سرنوشت جوانان ما 

روزمره اقتصادی به قهقهرا برود.
سخنگوی فراکسیون محیط زیست مجلس یازدهم، تصریح کرد: 
و  نظرسنجی  اولویت سنجی،  برنامه ریزی  نظام  در  بگیریم  یاد  باید 
ارزیابی داشته باشیم زیرا وقتی برنامه ریزی ها با ارزیابی های ناقص 
دست  از  اولویت ها  می شود  همراه  روزمرگی  با  و  می گیرد  صورت 
می رود و امروز متاسفانه شاهد از دست رفتن برخی از نسل جوان 
هستیم نسلی که می تواند ازدواج کند و صاحب فرزند شود و کشور 
را از تله و سیاهچالی جمعیت که طی ۳۰ سال آینده پیش روی ما 

قرار دارد نجات دهد.
آرامش  و  آسایش  باروری،  زمینه های  متاسفانه  داد:  ادامه  وی 
برای این نسل فراهم نشده و مجلس یازدهم عزم خود را جزم 
های  گام  و  کند  ویژه  کار  جوانان  ازدواج  تسهیل  برای  تا  کرده 

بلندی بردارد.
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سخنگوی وزارت بهداشت :
مجموع بیماران كرونايي
 به 2۹۱ هزار نفر رسید

سخنگوی وزارت بهداشت گفت: بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و ۳۳۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۸۲ نفر از آنها بستری 
آخرین  درباره  بهداشت  وزارت  شدند. سیما لاری سخنگوی 
وضعیت شیوع بیماری کرونا در کشور گفت: بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۳۳۳ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۸۲ نفر از آنها بستری 
شدند. وی با بیان اینکه مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به 
۲۹۱ هزار و ۱۷۲ نفر رسید افزود: متاسفانه ۲۱۶ بیمار کووید۱۹ 
جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری 
به ۱۵ هزار و ۷۰۰ نفر رسید.لاری ادامه داد: خوشبختانه تا کنون 
۲۵۳ هزار و ۲۱۳ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. ۳۶۹۵ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 
وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند. سخنگوی 
وزارت بهداشت تصریح کرد: تا کنون دو میلیون و ۳۲۷ هزار 
و ۸۵۰ آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است 
و همانند روزهای گذشته استانهای مازندران، فارس، آذربایجان 
های شرقی و غربی، خراسان رضوی، البرز، خوزستان، لرستان، 

گلستان، کرمان، زنجان و ایلام در وضعیت قرمز قرار دارند.
لاری تاکید کرد: همچنین استانهای تهران، اصفهان، بوشهر، 
هرمزگان، قزوین، مرکزی، خراسان شمالی، همدان، خراسان 
جنوبی، سمنان، سیستان و بلوچستان، اردبیل و کهگیلویه و بویر 

احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.

در اولین جلسه ؛
پاي »سلطان جعل مدرک«

 به دادگاه متهمان اقتصادي باز شد
اولین جلسه رسیدگی به اتهامات متهمین پرونده موسوم به 
جرایم  به  رسیدگی  ویژه  دادگاه  قالب  در  آفتاب«  »هلدینگ 
مفسدان و اخلالگران در نظام اقتصادی مستقر در مشهد آغاز 
شد. اولین جلسه رسیدگی به اتهامات متهمین پرونده موسوم به 
»هلدینگ آفتاب« که در حال حاضر بیش از ۸۰ شاکی دارد، 
در قالب دادگاه ویژه رسیدگی به جرایم مفسدان و اخلالگران 
در نظام اقتصادی کشور مستقر در مشهد به ریاست قاضی سید 

هادی منصوری آغاز شد.
متهم اصلی پرونده »هلدینگ آفتاب« امیررضا ثابت، معروف به 
سلطان جعل مدرک است که در نیمه بهمن ماه سال ۱۳۹۷ در 
مشهد دستگیر شد. امیررضا ثابت در ۱۱ اسفند ماه سال ۱۳۹۴ 
طی تعهدی رسمی در دفتر ثبت اسناد متعهد می شود که به 
حوزه مرتبط با وزارت علوم، تحقیقات و فن آوری ورود پیدا نکند.

پنج هزار و ۸۰۰  از  آفتاب بیش  پرونده ۳۵ جلدی هلدینگ 
آن  در  شده  مطرح  اتهامات  از  که  دارد  متهم  و ۱۵  صفحه 
می توان به مشارکت در کلاهبرداری شبکه ای، اخلال در نظام 
اقتصادی از طریق فرار مالیاتی، پول شویی، مشارکت در جعل 
آموزش  مؤسسات  و  خارجی  دانشگاه های  تحصیلی  مدارک 
عالی، جعل مهر وزارت علوم، تحقیقات و فناوری و مُهر تایید 

مدارک این وزارتخانه و نشر اکاذیب رایانه ای اشاره کرد.

پلیس فتا :
مراقب بازاريابی شبکه ای باشید

رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری پلیس 
های  شرکت  پوشش  در  کلاهبرداری  مورد  در  ناجا  فتای 

بازاریابی شبکه ای به شهروندان هشدار داد.
سرهنگ علی محمد رجبی با اشاره به تبلیغات و عضوگیری 
در فضای مجازی  ای  بازاریابی شبکه  از شرکت های  برخی 
گفت: گاهی در فضای مجازی تبلیغاتی منتشر شده که  هدف 
از آن جذب کاربران برای بازاریابی شبکه ای بوده است، این 
افراد ادعا می کنند که شرکتشان دارای مجوزهای لازم بوده 
و کاربران با سرمایه گذاری و پرداخت مبلغی می توانند کسب 
درآمد کنند. وی با تاکید بر اینکه هیچ شرکت هرمی مجوز 
قانونی برای فعالیت در کشور را ندارد، گفت: اما  شرکت های 
مختلفی هستند که از طریق بازاریابی شبکه ای صحیح ودر 
و همین  به فروش می رسانند  را  چارچوب، محصولات خود 
موضوع ممکن است منجر به سودجویی کلاهبرداران شده و 
آنان تحت عنوان بازاریابی شبکه ای اقدام به سوءاستفاده و 
کلاهبرداری از کاربران کنند. وی با بیان اینکه  مجوز فعالیت 
این شرکت ها تنها توسط وزارت صنعت، معدن و تجارت صادر 
می شود، تصریح کرد: برابر مقررات منحصراً شرکت های دارای 
مجوز فروش محصولات به صورت بازاریابی شبکه ای از این 

وزارتخانه، حق فعالیت را خواهند داشت.
رئیس مرکز تشخیص و پیشگیری از جرایم سایبری پلیس 
فتای ناجا افزود: برای آنکه کاربران در دام افراد سودجو گرفتار 
نشوند، لازم است اصالت شرکت های مورد نظر را بررسی کرده 
و برای این کار باید به سایت وزارت صنعت معدن و تجارت ) 
اینجا( مراجعه کرده و نام دقیق شرکت مذکور را جستجو کنند.

وی اضافه کرد: همچنین سامانه پیامکی ۳۰۰۰۶۰۸۲ به منظور 
بازاریابی شبکه ای به  از فعالیت شرکت های هرمی و  اطلاع 
کاربران گرامی این امکان را می دهد که با وارد نمودن اسم 
شرکت مورد نظر )چه به زبان فارسی و چه به زبان انگلیسی( 
و ارسال پیامک به شماره ۳۰۰۰۶۰۸۲ جواب استعلام خود را 

بلافاصله و به صورت پیامک دریافت کنند.

مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن :
پرداخت وام وديعه مسکن 

از دو هفته آينده آغاز می شود
مدیرکل دفتر اقتصاد مسکن از نهایی شدن دستورالعمل پرداخت 
کمک ودیعه مسکن خبر داد و گفت: از ظرفیت تمام بانک ها 
با  برای پرداخت این وام استفاده خواهد شد. پروانه اصلانی 
اشاره به ثبت نام حدود ۶۳۰ هزار نفر برای دریافت کمک ودیعه 
وام مسکن تاکنون اظهار کرد: در طرح دولت برای حمایت از 
مستأجران برنامه ریزی شده است از ظرفیت تمام بانک ها برای 

پرداخت کمک ودیعه مسکن استفاده شود.
وام ودیعه مسکن  پرداخت  این که دستورالعمل  بیان  با  وی 
توسط بانک مرکزی نهایی می شود، افزود: وام ودیعه مسکن 
قرار  متقاضیان  اختیار  در  خودرو  فروش  شبیه  سازوکاری  با 
می گیرد. وی تصریح کرد: پرداخت وام ودیعه مسکن از دو هفته 
آینده آغاز می شود و برای عملیاتی کردن این برنامه، مهلت 

ثبت نام تمدید نخواهد شد.

وزیر سابق خزانه داری آمریکا :
كنگره بايد دست بجنباند

لری سامرز از دولت و کنگره خواست هر چه سریع تر بسته 
محرک جدید را اجرایی کنند.

به گزارش بلومبرگ، لری سامرز که سابقه وزارت خزانه داری 
آمریکا را در کارنامه خود دارد با اشاره به اینکه نسبت به آغاز 
دوره رشد مطمئن نیست گفت: وضعیت اقتصاد ما هیچ گاه 
به این بدی نبوده و لازم است تا کنگره و دولت به سرعت 
و قدرتمندانه دست به اقدامات حمایتی بیشتری برای کاستن از 

تبعات اقتصادی ویروس کرونا بزنند. 
وی افزود در اجرای بسته حمایتی، تداوم اجرای آن از اندازه آن 
مهم تر است و با توجه به شمار بالایی از آمریکایی ها که به 
خاطر کرونا هنوز بیکار هستند، باید به ارایه کمک های نقدی 

ادامه دهیم. 
سامرز ضمن مخالفت با کسانی که نسبت به پایان بحران کرونا 
در اواخر پاییز خوشبین هستند نیز گفت: شواهدی وجود دارد که 
نشان می دهد اقتصاد در حال در جا زدن است و تعدادشان هم 
روز به روز بیشتر می شود. برای اجرایی شدن یک بسته حمایتی 
به هفته ها زمان نیاز است اما سررسید بسته فعلی به زودی سر 
می رسد. میلیون ها آمریکایی وضعیت مالی با ثباتی ندارند و 

کنگره باید دست بجنباند. 
وزیر خزانه داری سابق آمریکا، تمرکز روی اجرایی شدن یک 
بسته بزرگ و نادیده گرفتن زمان را اشتباهی بزرگ دانست و 
گفت: چیزی که بازارها نیاز دارند تداوم جریان نقدینگی است. 
حتی اگر واکسنی هم ساخته شود اینکه تمام مردم واکسینه شوند 

اصلا کار راحت و کوتاه مدتی نخواهد بود. 

سازمان ملل :
تركیه هزاران تروريست 

را به لیبي اعزام كرده است
شورای امنیت سازمان ملل از اعزام هزاران تن از عناصر داعش 

و القاعده به لیبی توسط ترکیه خبر داد.
به گزارش سایت صدی البلد، کمیته شورای امنیت در امور 
لیبی در گزارشی فاش کرد که حدود ۷۰۰۰ تا ۱۵۰۰۰ مزدور 
و تروریست از سوریه و از طریق ترکیه وارد لیبی شده اند 
نیروهای  مقابل  در  لیبی  وفاق  دولت  نیروهای  کنار  در  تا 
موسوم به "ارتش ملی لیبی" تحت امر خلیفه حفتر بجنگند.

در این گزارش آمده است که داعش به چند صد مبارز خود 
تعداد  امنیت  شورای  عضو  کشور  یک  و  می بالد  لیبی  در 
اعلام  تن   ۴۰۰۰ حدود  را  لیبی  در  داعش  تروریست های 

کرده است.
این عناصر سوری  این گزارش، مشخص نیست که  طبق 
لیست  در  شده  درج  تروریستی  و  مخالف  گروه های  عضو 

تحریم های سوریه هستند یا خیر.
کمیته شورای امنیت در امور لیبی در ادامه تأکید کرد که 
این  اعزام  در  ترکیه  به  سوریه  مخالفان  به  وابسته  دولت 

نیروها به لیبی کمک کرده است.

پیش از انتخابات ؛
سران آمريکا و كره شمالی 

با هم ملاقات مي كنند
»پارک جیه وون« نامزد سرویس ملی جاسوسی کره جنوبی 
انتخابات  از  پیش  کره شمالی  و  آمریکا  داد سران  احتمال 

آمریکا یک بار دیگر با هم ملاقات کنند.
یونهاپ گزارش کرد این مقام کره جنوبی در دفاعیه مکتوب 
خود که به مجلس ملی کره جنوبی ارسال کرده با اشاره به 
راه هایی که دو کشور برای مساله هسته ای کره شمالی 
و استقرار صلح در شبه جزیره کره به کار گرفته اند آورده 
است معتقدم در صورت فراهم بودن شرایط از جمله پاسخ 
مثبت کره شمالی،  احتمال نشست سوم بین آمریکا و کره 
شمالی وجود دارد. وی همچنین در تبیین استدلال دیدگاه خود 
به سخنان ماه قبل »دونالد ترامپ« رییس جمهوری آمریکا 
اشاره کرده که گفته بود در صورت مفید بودن نشست با کیم 

جونگ اون، با او دیدار خواهد کرد.
ترامپ و کیم از زمان اولین اجلاس خود در ژوئن سال ۲۰۱۸ 
در سنگاپور سه بار با هم ملاقات کرده اند جایی که آنها توافق 
کردند که در ازای تضمین های امنیتی، در مسیر خلع سلاح 

هسته ای شبه جزیره کره کار کنند.
مذاکرات هسته ای دو کشور بعد از نشست بی نتیجه کیم و 
ترامپ در هانوی در سال گذشته میلادی، به دلیل اختلاف 
نظر در زمینه هایی مانند نحوه خلع سلاح و همچنین امتیازات 

واشنگتن متوقف مانده است.
نامزد ریاست سرویس جاسوسی کره جنوبی همچنین در این 
دفاعیه در مورد روابط دو کره گفته است اگرچه روابط بین دو 
کره در شرایط سختی قرار دارد اما باید از هر ظرفیت دیپلماتیک 

و سیاسی برای تعامل سازنده استفاده کرد.

المیادین :
اسرائیل از ترس حزب ا... 

دست به دامان سازمان ملل شد
درحالی که ترس و وحشت از پاسخ حزب ا... به شهادت یکی 
از رزمندگانش در تجاوز هوایی اسرائیل به سوریه بر جبهه 
صهیونیست ها حاکم است این رژیم پیامی خفت بار از طریق 

سازمان ملل برای حزب ا... فرستاد.
به گزارش المیادین به نقل از منابعی گزارش داد که سازمان 
ملل پیامی از اسرائیل برای حزب ا... درباره شهادت »علی 
کامل محسن« رزمنده حزب ا... که در تجاوز هوایی رژیم 
صهیونیستی به اطراف فرودگاه دمشق در سوریه به شهادت 

رسید ارسال کرد.
اینکه  از  بعد  اسرائیل  ارتش  که  کردند  تأکید  منابع  این 
دانست حزب ا... پاسخ قاطعی به آن خواهد داد اقداماتی در 

مرزهای شمالی اتخاذ کرده است.
این منابع به المیادین خبر دادند که محتوای پیام صهیونیست ها 
برای حزب ا... به این شکل بوده است: »تل آویو از حضور علی 
محسن در آن مکان مطلع نبوده و همچنین قصد کشتن او را 
نداشته است«. همچنین ارسال هرگونه پیام از اسرائیل به حزب ا... 

از طریق واسطه های بین المللی مانند روسیه صحت ندارد.
در ادامه آمده است که رژیم صهیونیستی به حزب ا... درباره آنچه 
هشدار درباره عواقب اقدام نظامی انتقام جویانه تلقی می کند، 

اطلاع داده است.

قضائیه،  قوه  رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید  آیت ا... 
بیت المال  حقوق  حفظ  عالی  شورای  جلسه  در 
که لواسانات برگزار شد، ضمن تقدیر و تشکر از 
وزرا و ریاست سازمان ها و دوایر، قضات و دبیر 
شورای حفظ حقوق بیت المال برای برگزاری این 
کردن  توصیف  ضروری  و  مفید  ضمن  جلسه، 
مردم  از  ابتدا  کرد:  اظهار  شده،  مطرح  مسائل 
که  دغدغه هایی  دلیل  به  لواسان  بومی  و  خوب 
نسبت به این منطقه دارند و همچنین مسئولان 
دغدغه مند تشکر می کنم؛ بارها دغدغه های آنها 
را از طریق رسانه ها، جراید و رسانه ملی شنیده ام.

را  قانون  باید  کجا  که  شود  مشخص  باید   *
اصلاح کرد

این  دور  که  ما  کرد:  اظهار  قضائیه  قوه  رئیس 
آماری  بخواهیم  کدام  هر  اگر  نشسته ایم،  میز 
در برخورد با تخلفات بدهیم، آمار روشنی داریم 
از  و  گفت  نباشید  خسته  شما  همه  به  باید  و 
همه  با  هستیم  ما  لیکن  کرد؛  تقدیر  همت تان 
خدماتی که انجام شده و با همه آمار ها و وضع 
چشم  جلوی  امروز  که  لواسانی  یعنی  موجود؛ 
است. این لواسان امروز، لواسانی نیست که مردم 
بومی و ساکنان بپسندند و حال سوال این است 
گله مند  مردم  شده،  انجام  اقدامات  همه  با  چرا 
هستند و باید دید که وضع مطلوب با آنچه که 

باید باشد چه فاصله ای دارد.
 * مردم می خواهند قانون نسبت به همه بدون 

تبعیض اجرا شود
جمله  از  اینکه  بر  تأکید  با  قضائیه  قوه  رئیس 
مسائلی که در آن جلسه حتما باید بررسی شود، 
بیان  است،  احکام  اجرای  برای  کشوری  طرح 
داشت: ۲۵۰ هزار حکمی که تحت عنوان ماده 
استان های  در  بخش ها  از  کدام  هر  یا  و   ۱۰۰
مختلف صادر شده است، باید بررسی و واکاوی 

روشن  کاملا  قضیه  این  تکلیف  تا  شود  سریع 
گردد.

باید  دارد،  وجود  قانون  اگر  داد:  ادامه  وی 
آن  از  مردم  که  آنچه  شود.  اجرا  تبعیض  بدون 
گلایه مند هستند، این است که می گویند قانون، 
در  ساختمان  دو  می شود؛  اجرا  تبعیض آمیز 
منطقه ای ساخته شده و با یکی برخورد می شود 
اما با دیگری خیر. این موضوع جلوی چشم مردم 

و در معرض قضاوت مردم است.
قانون  اجرای  اینکه  بیان  با  رئیسی  آیت ا... 
مردم  گفت:  است،  مردم  خواست  تبعیض  بدون 
تبعیض  بدون  همه  به  نسبت  قانون  می خواهند 

اجرا شود و این حرف کاملا درست است.
وی تأکید کرد: این یک دستورالعمل جدی است 
و اگر کسی هم تخلف انجام داد و برخلاف آنچه 
او  با  باید  طبیعتا  کرد،  عمل  هست،  مجاز  که 

برخورد قانونی شود.
* مگر با پول، تخلف خریده می شود؟ 

آیت ا... رئیسی با تأکید بر اینکه آراء کمیسیون 

برای  درآمد  برای کسب  منبعی  نباید  ماده ۱۰۰ 
تلقی  آنها  مالی  مشکلات  رفع  و  شهرداری ها 
شود، گفت: اینکه هرکس بتواند تخلف کند و بعد 
بگوید پولش را می دهم، درست نیست. اگر این 
خریده  تخلف  پول،  با  مگر  است،  غیرمجاز  کار 
می شود؟ باید موضوع ماده ۱۰۰ را حتما پیگیری 

کرد که در مجلس اصلاح شود.
باید پیگیری  از قوانینی که حتما  ادامه داد:  وی 
است.  ماده ۱۰۰  کند،  اصلاح  مجلس  که  کنیم 
اینکه طرف تمام تخلفات را انجام دهد و جلوی 
چشمان مردم بگوید پولش را دادم، اینکار تخلف 
در  ساختن  بیشتر  طبقه  یک  نیست؟  یا  هست 
ساختمان های  همه  است.  تخلف  منطقه  این 
کسی  اما  شده اند؛  ساخته  طبقه  سه  منطقه  این 
یا پنج طبقه ساخته و می گوید  ساختمانی چهار 
همه  که  می شود  معلوم  پس  دادم؛  را  پولش 

تخلفات را می شود با پول معامله کرد.
رئیس قوه قضائیه گفت: این موضوع باب تخلف 
تخلف  برای  متخلف  و  می کند  باز  کشور  در  را 

باید  حتما   ۱۰۰ ماده  مشکل  می کند؛  جرأت 
نباید به عنوان یک منبع برای رفع  حل شود و 
حتما  شود.  تلقی  شهرداری ها  مالی  کمبود های 
ایجاد  این کار غلط است و مشکلاتی که الان 
اراده  باید پیگیری شود که این کار  کرده، حتما 

جدی می خواهد.
* نباید اجازه داد که تخلف شکل بگیرد

رئیس قوه قضائیه گفت: تمرکززدایی حرف بسیار 
درستی است؛ اما باید اختیارات به بخشی واگذار 
شود که در انضباط قرار دارد و بستر های تخلف 
فراهم نیست و این موضوع نیاز به اصلاح قانون 
دارد و از کار هایی است که به نظر ما باید حتما 

انجام گیرد.
پیشگیری  موضوع  به  توجه  بر  تأکید  با  وی 
یک  با  برخورد  جای  به  باید  کرد:  خاطرنشان 
پیشگیری  شده،  ساخته  که  طبقه  ده  ساختمان 
ساختمان  می توان  رودخانه  بستر  در  آیا  کرد. 
طبقه  چند  و  گذاشته  آجر ها  وقتی  چرا  ساخت؟ 
ساخته شد، بعد با آن برخورد شد؟ جلوی چشم 
و  شده  انجام  کار  این  مربوطه  مسئولان  همه 
اجازه  نباید  داشتند  مسئولیت  که  کسانی  تمام 
ساخته  ساختمان  رودخانه  بستر  در  می دادند 
انجام  کار  این  و  دیدند  همه  دوسال  چرا  شود. 
شد؟ با تخلف باید برخورد شود؛ اما نباید اجازه 
و  تخلف  نطفه  و  بگیرد  شکل  تخلف  که  داد 

فساد منعقد شود.
است  این  آن،  لازمه  داد:  ادامه  رئیسی  آیت ا... 
و  هشدار ها  خودش  زمان  در  مسئولان  که 
پیگیری های لازم را انجام بدهند که این اتفاق 

در اینجا نیفتاده است. 
باید  موظفند  که  دستگاه هایی  و  شهرداری ها 
کاری کنند که شاهد ساختمان هایی که با تخلف 

بالا می آید، نباشیم.

رئیس قوه قضائیه :

قانون باید بدون تبعیض اجرا شود

معاون وزیر بهداشت :

وضعيت کل کشور قرمز است

معاون وزیر راه و شهرسازي :

یک بانک خصولتي هزار واحد مسکونی خالی دارد

عضو هیات رئیسه کمیسیون بهداشت :

آسایش و آرامش برای نسل فعلي فراهم نشده است
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